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VERGADERING RAI 

GROENLINKS 
ZIN IN DE TOEKOMST 

14 DEC. 2r' 

Groenere binnenstad 

De gemeenteraad van Zoetermeer in vergadering bijeen op 14 december 2015, 

Constaterende dat: 

• Er weinig groen is in de binnenstad van Zoetermeer; 

• Groen bij kan dragen aan een aantrekkelijke binnenstad en de beleving daarvan; 

• Groen bij kan dragen aan het duurzame imago van onze stad. 

Overwegende dat: 

• Op dit moment gestart wordt met allerlei plannen rond de binnenstad waarbij dit onderdeel 

kan worden meegenomen: upgrade Stadshart, het onderzoeken van de ambities van het 

Stadhuisplein, het aanpakken van de culturele as en de goede plannen rond de Dorpsstraat; 

• Groen in de binnenstad vriendelijk oogt maar ook de lucht kan zuiveren en de stenen in de 

binnenstad kan koelen en bij kan dragen aan de biodiversiteit in de binnenstad; 

• Er allerlei mogelijkheden zijn om dit te bereiken, bijvoorbeeld groene daken en gevels, het 

toepassen van duurzame en innovatieve bestratings- en waterafvoertechnieken, groen 

geïntegreerd in speelmogelijkheden voor kinderen, drijvende tuinen en grote plantenbakken 

met planten en bloemen. 
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• Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn m-efe-13~-nst-ad duurzamer, groener en zo 

kleurrijker te maken; 

• Te onderzoeken welke mogelijkheden er zijn om dit te financieren binnen de bestaande 

budgetten voor onderhoud en groen, met vrijwilligers, fondsen etc; 

• De raad hier voor 1 a:0,42016 over te informeren. 
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En gaat over tot de orde van de dag, 

PvdA-Zoeter er, Groenlinks, 	 D66, 

alther 

Voorbeelden: 

> https://www.straatbeeld.nlistaticisite/img/module/content/article/20238/header.ipg  

> https://www.straatbeeld.nlistatiesite/img/module/content/article/1312/archive/picture.ipg  

> http://www.dearchitect.nlibinaries/content/gallery/architectiblogs/2012/08/28/bytr-vend-

Inipg/bvtr-vend-kiPg/architectimage%3Aextralargethumnail  
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